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To nám může říci 10 studentů, kteří se
na podzim 2023 podívali na tropický

ostrov Réunion
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Bývalý student GJ investoval 
do vzdělání

Mia Suchá se stala nej učitelkou
Olomouckého kraje



Redakční rada: 
PaedDr. Eva Knoppová - jazyková úprava
RNDr. Pavel Ostrý - jazyková úprava
Mgr. Helena Tunysová - obsah a grafická úprava 
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S robotem na mistrovství světa do Dallasu



Je nám ctí oznámit, že naše gymnázium obdrželo velkorysý finanční dar. Byť je pro
nás obdržení daru novinou radostnou, nelze opomenout smutné okolnosti, které
se s ní pojí. Peníze nám odkázal náš bývalý student a absolvent pan Ing. Alois
Přibyl, který bohužel v červnu minulého roku náhle zemřel ve věku 55 let.

Pan Alois Přibyl naši školu navštěvoval v letech 1982–1986 a dle slov svých dětí na
ni v dobrém vzpomínal - až na tělocvik :-). Ve studiu pokračoval na Fakultě jaderné
fyziky na ČVUT v Praze a po sametové revoluci navázal kariérou daňového
poradce. Ačkoliv se ve svém oboru vypracoval velmi vysoko, s pokorou a
skromností nikdy nezapomínal na to, odkud pochází. A i proto zřejmě ve své
poslední vůli pamatoval i na naši školu.

Děkujeme Aloisi Přibylovi a jeho rodině za jejich štědrost a podporu, která nám
umožní poskytovat ještě lepší vzdělání nejen našim současným studentům, ale i
těm budoucím. S dědictvím bude nakládáno s vděkem, péčí a úctou, aby sloužilo
naší vzdělávací komunitě co nejlépe.

INVESTOVAT DO VZDĚLÁNÍ ZNAMENÁ VĚŘIT 
V BUDOUCNOST



SLOUPEK ŘEDITELKY ŠKOLY
Vážení rodiče, vážení učitelé a milí žáci,

dovolte mi, abych vás opět po roce pozdravila a podělila se s vámi o svůj pohled
na dění ve škole v uplynulém školním roce, který byl mým prvním kompletním
školním rokem na pozici ředitelky školy. Před rokem jsem na tuto pozici
nastoupila s vizí něco změnit, a to především v oblasti atmosféry školy, zlepšení
vzájemných vztahů ve škole a školního prostředí. Jsem ráda, že mě toto nadšení
stále neopustilo a s radostí se pouštím do dalších projektů. 

První rok svého působení bych rozdělila do dvou částí. První a velmi důležitou roli
v životě školy hrají vzájemné vztahy mezi všemi, kteří ve škole působí. Toho lze
dosáhnout jen vzájemnou komunikací a nasloucháním. Tento krok je těžce
měřitelný a vždy je možné udělat něco lépe, ale já za sebe jsem odhodlaná v
tomto úsilí nepolevovat, a i nadále působit na všechny ostatní, aby to vnímali
přinejmenším stejně.  I nadále platí, že dveře do ředitelny jsou neustále otevřené. 
Druhou část tvoří již hmatatelné změny, které jsme v tomto školním roce
realizovali. V tomto směru mohu s radostí konstatovat, že jsme měli jako škola
obrovské štěstí, protože jsme získali velkorysé finanční dědictví od jednoho z
našich bývalých studentů, Aloise Přibyla, který bohužel náhle zemřel v červnu
minulého roku. Alois Přibyl studoval na Gymnáziu Jeseník v letech 1982–1986 a
podle slov jeho dětí na školu vždy v dobrém vzpomínal. Posléze úspěšně dokončil
studium na ČVUT v Praze a následovala úspěšná kariéra jak v zahraničí, tak v
České republice. Díky dědictví jsme tak mohli okamžitě začít plánovat a realizovat
opravy a investice, jako jsou: oprava a modernizace posilovny, vybudování
přístřešku na kola, vybudování venkovní učebny, pořízení nového rozhlasu a
zvonění, sedací nábytek na chodbách školy a ve třídách, pořízení interaktivních
displejů apod. O letních prázdninách pak budou probíhat další stavební úpravy a
investice, které nebudu ještě prozrazovat, protože doufám, že vše proběhne
hladce a žáci a rodiče budou mít i nějaké překvapení na začátku dalšího školního
roku.  

Závěrem bych chtěla poděkovat všem učitelům, žákům, jejich rodičům a dalším
zaměstnancům školy za výbornou spolupráci během celého školního roku. Bylo
mi potěšením vést tuto skvělou školu a sledovat neúnavnou snahu všech včetně
menších či větších úspěchů, kterých dosáhli. Věřím, že si z tohoto školního roku
všichni odnášíme i mnoho pozitivních zážitků a báječný pocit z dobře odvedené
práce. 

Přeji vám všem zasloužený odpočinek a pohodové letní prázdniny. Těším se na
setkání zase na podzim, na pokračování naší spolupráce a na další úspěchy,
kterých společně dosáhneme. 

Šárka Hynková



ZMĚNY SI NELZE NEVŠIMNOUT

Nová
 posilovna

Venkovní 
učebna

Pohodlné 
sezení 

na chodbách



SLAVNOSTNÍ
IMATRIKULACE 

V JESENICKÉ
KAPLI

prima A

první C

první B

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02KQ1TeMU7ZtLUTzLUK2a8CSH4pw3L3g81DKKwytSEqN8PfefswNvKpss5UtsDT9CWl
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20 000 MIL POD MOŘEM

A než školní rok doopravdy začne, je potřeba se pořádně seznámit         
a adaptovat. A proto na Gymjes pořádáme již X- tý ročník adaptačních
kurzů. Primánské probíhají pod taktovkou pí uč. Tunysové, prvácké
pod vedením Eduartu.  

https://www.gymjes.cz/aktualita/prima-a-se-neutopila-a-na-adaptacnim-kurzu-20-000-mil-pod-morem-ziskala-poklad


KONSPIRAČNÍ 
TEORIE 

(adapťák prvních 
ročníků VG)



S ROBOTEM DO TEXASU NA MISTROVSTVÍ SVĚTA
Dva roky po sobě na mistrovství světa? Pro náš robotický tým R.U.R. nic nemožného.
Loni v dubnu jsme se v Houstonu zúčastnili světového šampionátu FIRST LEGO League,
letos v dubnu jsme letěli do Dallasu na Mistrovství světa VEX Robotics.

Všechny naše aktivity a cesty by se nemohly uskutečnit bez velké podpory naší
školy, rodičů a sponzorů, ke kterým letos patří Boltjes Group, STRUNK CONNECT
CZ, AV Media, Melichar CZ a Sekela CZ. Děkujeme!!!

V Dallasu soutěžili členové R.U.R. ve složení: Vojtěch Gryga, Adrien Stojčev,
Alexandr Steiger, Jonáš Worm, Lukáš Drochýtek a Pavel Pišl. Kouči týmu jsou
Roman Chasák a Magda Dostálová.

https://www.gymjes.cz/aktualita/s-robotem-do-texasu


Za čím vším letos stojí Studentská rada? Tak začátek i konec tohoto roku
věnovala především sbírce Srdíčkové dny. Která je určena hendikepovaným
dětem. Letos se vybralo celkem 14  856 Kč během pár dní na pomoc dětem,
které to opravdu potřebují. 
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TRADIČNÍ OSLAVA HALLOWEENU 

SRDÍČKOVÉ DNY

https://www.gymjes.cz/aktualita/predvecer-vsech-svatych-studentu-a-pedagogu


https://www.rajce.idnes.cz/gymjesples/album/valentynsky-fotokoutek-2024-gymjes


Letošní Vánoční akademie se
přesunula na 31. ledna 2024, těsně

před pololetní prázdniny. Bylo tomu
tak vzhledem k tragické prosincové

události v Praze.  





ERASMUS PLUS

https://www.facebook.com/gymjescz/videos/1052806742426912
https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02veRRkJ78eb55vquHmGLa1HiapnG4x3ZbgAV2KL77C3yHAqbaDfe2fTWV9h9SAT4Rl


Tisíce vůní a barev.
 To je Réunion



https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid0edNuniRxC7hcRXvuQpdn6hJqH7Eb5yY8b6MoUYTzxWLX1PZ4kbfcR8d41jjtB41rl
https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid05NcpeARARFX5gLi17EY9ivRZi8Hik1PktgTV5fLNqEs25Mg9hMDLVXAsgdB2fEMTl
https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid0A9Mefiv4uYeEmGp18hwbSHSM6ituV8x3yKPT2TNFbXmJXyVeXPbmd4hf18vR9SUDl


Znáte ten film o bobistech z Jamajky, kteří
nikdy neviděli sníh, a přesto se vydali na zimní
olympijské hry? Tak přesně takto si mohli
připadat studenti a učitelé ze spřátelených
škol, kteří nás v rámci Erasmu plus v březnu
navštívili.
Tropický ostrov Réunion ležící na jižní polokouli
v Indickém oceánu i subtropická Madeira z
oceánu Atlantského se mohou pyšnit exotickou
vegetací, tropickým ovocem, bělostnými
plážemi, vulkány, levádami a kdoví, čím ještě.
Zima, ale hlavně sníh, jsou pro ně ovšem
komodity naprosto neznámé. Tak jak my jsme
se rozplývali nad kokosy padajícími bez
povšimnutí do příkopu u cesty, tak naši
kamarádi nadšeně pobíhali po Pradědu a snažili
se chytit do rukou sněhovou vločku, která se
občas, za hustého lijáku, mezi kapkami deště
vyskytla. Holt, zážitky nemusí být vždy
pozitivní, hlavně, že jsou silné. Déšť a mlha, že
by se dala krájet, ale nikomu náladu nezkazila a
ostrované statečně zkoušeli lyže a snowboard,
sporty pro ně naprosto cizí.
 A to je toho ještě mnoho čekalo. Počasí se
vylepšilo, a tak měli alespoň jedenkrát denně
ten opojný pocit z toho, když něco v životě
děláte poprvé. Poprvé na bruslích na kluzišti,
poprvé v jeskyni Na Pomezí, poprvé v sauně
(Velké Losiny), poprvé na tříkilometrové
bobové dráze na Dolní Moravě. Program
nádherný a nabitý.
Ale víte, co udělalo jednu z největších radostí?
Nebyla to top turistická destinace ani drahá
turistická atrakce, ale recyklované igelitové
nákupní tašky, na kterých se uspořádal závod
ve sjíždění sjezdovky po zadku. Radost všech,
včetně učitelů, neznala mezí.
Obě destinace odsud odjížděly v slzách, protože
všichni chtěli ještě zůstat, a s příslibem, že se
jednou vrátí. A že se naši studenti budou moci
ještě jednou podívat do exotických dálav.  

https://www.facebook.com/gymjescz/videos/2221172434881892


 Tématem je
„udržitelnost“ v

různých odvětvích
každodenního
života. V rámci

tohoto projektu v
tomto školním
roce proběhlo

setkání v Dánské
Kodani. 

Další projekt je z kategorie „strategického partnerství škol“. 
V něm spolupracují školy z 5 zemí Evropy na společném cíli.



Pozorovat naše studenty, jak jsou
zcestovalí, jak jsou připravení pohybovat
se v různém prostředí, jak si to užívají,
jak jsou ohleduplní, jak umí poděkovat,
jak se umí zeptat, jak si umí říct o
pomoc, to je zkrátka nádhera. 

Žáci Tercie A   dne 5. 4.
2024 ve školním parku
u Hřbitova odpadků
poblíž menší kovové
tyče zakopali časovou
schránku v rámci jejich
projektu do angličtiny.

https://www.gymjes.cz/aktualita/erasmus-na-gymjes-navsteva-pratel-z-madarska
https://www.gymjes.cz/aktualita/jak-nas-lidstvo-uvidi-za-50-let


https://www.gymjes.cz/aktualita/na-studijni-pobyty-do-nemecka-jezdime-uz-25-let


Seznamování, společná
zábava, výlety, povídání

 a trocha smutku při loučení,
protože to zase tak rychle

uteklo. 

„Výměnného pobytu jsem se nejprve bála,
protože jsem se ještě žádného
neúčastnila. Nakonec jsme si s Jojo
opravdu sedly a užily si to. Ke konci jsem
dokonce na ni začala mluvit i německy.
Jsem ráda, že jsem měla tu možnost.“

Eliška Záhorcová

„Sám jsem se zúčastnil výměnného
pobytu, protože jsem chtěl zjistit, jak
jsem na tom jak v anglickém, tak v
německém jazyce. Moc jsem si to užil,
program byl velmi zábavný a možnost
se domluvit pouze v jiném jazyce byla
super zkušenost. O studentech z
Německa jsem zjistil spoustu informací
– velmi mě překvapil německý styl
výuky.“

Jakub Šušlík



Sedm našich studentů a
studentek strávilo   tři měsíce na
Colegio San Estanislao de Kostka

ve španělské Málaze v rámci
projektu Erasmus plus. 
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Septimáni vytvářeli týmové mediální sdělení o životě na tom našem
gymnáziu. Každý z nich napsal alespoň jeden článek a pak spojili síly,
chuť a kreativitu a dali vzniknout opravdu originálním časopisům,
novinám i rozhlasovému vysílání.
Pro mě jako jejich vyučující českého jazyka je radost vidět, kam se od
primy posunuli v oblasti jazyka, slohu, komunikace. Posuďte sami.
Eva Knoppová

ŽIVOT NA GYMJES OČIMA SEPTIMY ANEB
TÝMOVÁ SPOLUPRÁCE

https://www.gymjes.cz/aktualita/zivot-na-gymjes-ocima-septimy-a-aneb-tymova-spoluprace


SPY STORY V PODÁNÍ
DIVADLA NEZAKOPNEŠ



Až do rodiště autora
Prima sezóny, pana

Josefa Škvoreckého, se
vypravili členové

divadelního souboru
Nezakopneš, aby tam

odehráli poslední
představení tohoto kusu.

BYLO NÁM CTÍ, 
PANE ŠKVORECKÝ....

UMĚNÍ VYPRÁVĚT

https://www.gymjes.cz/aktualita/bylo-nam-cti-pane-skvorecky
https://www.gymjes.cz/aktualita/umeni-vypravet


NÁVŠTĚVA KNIHOVNY

RECITAČNÍ SOUTĚŽ DĚTSKÁ SCÉNA

DIVADELNÍ
SOUBOR

NEZAKOPNEŠ
POMÁHAL 

V POHÁDKOVÉM
LESE



PROJEKTOVÝ DEN PRIMY POZNEJ SVŮJ REGION
 Týmy Šutráků, Prababek, Mecháčků, Jeskyněk, Běláků a Křižáků
soutěžily v dovednostech a znalostech týkajících se hlavně
našeho krásného kraje.



Portugalsko, Francie, Island,
Německo, Maďarsko a Finsko
- všude tam se mohli podívat
žáci sekundy i návštěvníci v
podobě učitelů a rodičů na
každoročním projektu, který
úspěšně proběhl v květnu. 

PROJEKTOVÝ DEN SEKUNDY
 ŽIJEME V EVROPĚ

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid0WLdpga63WZLi9datK412mkRKsYkefYxzwzWveuFgkBbsaMUVNEFGg1pQ3qUgDTZdl


PROJEKTOVÝ DEN TERCIE
 JAK DOBŘE ZNÁŠ ANGLICKY MLUVÍCÍ ZEMĚ?



Naše třídy KA a EA se tam dnes vydaly 
na exkurzi. Studenti si prohlédli nádrže 
a útroby elektrárny a zažili i první sníh.

PROJEKTOVÝ DEN KVARTY  
NAŠE STOPA

Přečerpávací vodní elektrárna Dlouhé
stráně patří mezi 7 největších divů ČR. 



EXKURZE NA
EKOFARMU V

BRANNÉ

SPOLUPRÁCE S
CHKO JESENÍKY

BRONZ Z KRAJSKÉHO
KOLA 

EUROPA SECURA

https://www.gymjes.cz/aktualita/exkurze-na-ekofarmu-v-branne
https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02usKkjtMcyxW9UYbWGx5a9UM5BADBGx3qCvmqYsPRWbM6i8o2s9Znb756x93CCqJPl


POTRAVINY POD LUPOU CHEMIE A BARVY

https://www.gymjes.cz/aktualita/kdyz-minulost-odhaluje-pritomnost-aneb-strastiplne-cesty-chemie


BOTANICKÁ EXKURZE  PA
SBÍRKOVÉ SKLENÍKY FLÓRA OLOMOUC

Ráno vstát o chvilku dřív, než
je v týdnu obvyklé, nezmeškat

vlak směr Olomouc hlavní
nádraží, zvládnout nástrahy na
trati, zpoždění vlaku, nastoupit
do správné tramvaje, nenechat

se odradit nepřízní počasí.



T - EXPEDICE JESENÍKY - JIŽ ŠESTÁ

PROJEKTOVÝ DEN  S BOTANIKOU

https://www.gymjes.cz/aktualita/projektovy-den-s-botanikou


Žáci sekundy absolvovali
výukový program v

Ekocentru Sluňákov u
Olomouce. Vybrali  si

program o životě bobrů.

EKOCENTRUM SLUŇÁKOV

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02sQvDuxaWndy3KkmahUHwVQWPmAwnMpP3Y6oN69hH8KJhjtgVjt5oXr5H7Jvw93Mbl
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AKCE BESIP

Zajímavý workshop o duševním zdraví  připravila pro
sekundu v rámci prevence organizace Nepanikař

NEPANIKAŘ



V rámci protidrogové
prevence se třídy PA, 1.C,

3.B, 3.C a EA zúčastnily
představení Memento.

Posluchač se v něm
dostává do středu dění, do
života těch, kteří propadli

droze, pro něž se stává
fetování hlavním či spíše
jediným smyslem života. 

MEMENTO

VELETRH GAUDEAMUS



Vánoční srdcebraní přineslo spoustu krásné předvánoční nálady, ale také
peněz na charitu

Ve čtvrtek 21.12. se na GJ konal druhý ročník  Vánočního  srdcebraní - akce
podobná charitativnímu jarmarku, kdy každá třída napeče, navaří, připraví....
nějaké dobrotky. Studenti si pak mohou koupit něco dobrého na svačinku,
zazpívat si společně koledy, vyrobit vánoční ozdobu či se zahřát u nealko
teplého punče. 
Nejinak tomu bylo i letos. Peníze, které se nasbíraly (a že jich nebylo málo),
byly původně určeny nadaci Dobrý anděl. Bohužel po nesmyslné střelbě a
zmaření mnoha životů na FF UK v Praze v ten samý den bylo rozhodnuto, že
se celá částka, tj. 13. 001,- Kč, pošle na pomoc přeživším a jejich rodinám na
FF UK. 

VÁNOČNÍ SRDCEBRANÍ 

https://www.facebook.com/gymjescz/videos/1301789397302820


Součástí výuky moderních dějin na
naší škole bývá exkurze v Památníku
holokaustu v Osvětimi (Auschwitz).

 „Smutné, beznadějné, strašné, nepředstavitelné, co dokáže člověk dělat člověku!
Znevážení lidské důstojnosti a lidského života! Tato část historie se nesmí opakovat!

Lidský život nesmí být bezcenný! Jsme rádi, že můžeme žít v míru a demokracii.“

VIDĚT NA VLASTNÍ OČI A STEJNĚ NECHÁPAT

https://www.gymjes.cz/aktualita/videt-na-vlastni-oci-a-stejne-nechapat


KAŽDOROČNÍ OTEVÍRÁNÍ ŠKOLNÍHO
BETLÉMA

VÝSTAVA
STUDENTSKÝCH
PRACÍ V KLUBU

PLÍŽIVÁ KONTRA

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid0hJESWogxsKs8smXjFcniRYn8WnLkLy9ybsGse9gmUfGG44zKDCqyRwrJDBpV741Fl
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Premiéra našeho týmu nováčků z týmu R.U.R. na robotické soutěži
FIRST LEGO League se 10. 2. 2024 na Přírodovědecké fakultě UP      
v Olomouci vydařila. Tým získal v regionálním kole FLL pohár Core
Values (za Nejlepší týmovou práci), v Designu robota obsadil      
3. místo, ve Výzkumném úkolu místo čtvrté. 
Celkově v součtu všech disciplín obsadil 4. místo. 
Tým deseti děvčat a chlapců z primy, sekundy a tercie se poprvé      
v životě od září připravoval na náročnou soutěž, které se
Gymnázium Jeseník účastní již od roku 2006.

Tým soutěžil ve složení: Terezie Kaplová, Viktorie Žáková, Matyáš
Lukeš, Matyáš Klotz, Vojtěch Klotz, Andrej Sedláček, Patrik Peca,
Tobias Pastucha, Jan Kovář, Davis Matějíček. Jako kouči týmu
pracují Roman Chasák a Magda Dostálová. 

Díky za pomoc s přípravou nováčků na soutěž patří také starším
členům R.U.R., kteří se mladším velmi obětavě věnovali. 

POHÁR ZA NEJLEPŠÍ TÝMOVOU PRÁCI

R.U.R.



Tématem letošního ročníku FLL byl
Masterpiece, umělecké dílo, šlo tedy        
o spojení vědy a techniky s uměním. 
Náš tým si jako své výzkumné téma zvolil
vývoj zařízení, které umožní skládat
hudbu dětem se zrakovým postižením. 

VÝZKUMNÝ ÚKOL FLL

MJUZYK BOT



SOUTĚŽ VEX ROBOTICS LONDÝN
Poprvé se náš tým R.U.R. zapojil do robotické soutěže VEX Robotics Competition
(VRC) a hned si připsal nové úspěchy. Aby mohli soutěžit, museli členové R.U.R.
vyrazit do Londýna, v ČR se soutěž zatím nehraje. 

Dařilo se, tým R.U.R. skončil na 2. místě v individuální části, na 3.-4. v alianční a
obdržel cenu poroty Judges Award!!! A vybojoval postup na mistrovství světa VEX       
v americkém Dallasu!

VEX Robotics Competition je celosvětová robotická soutěž pro středoškoláky. 
Je technicky náročná, týmy soutěží s velkými kovovými roboty a boje probíhají na
hracím poli o velikosti 3,6 × 3,6 m.

https://www.gymjes.cz/aktualita/tym-r-u-r-privezl-pohar-z-londyna
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Již 11 let trvá naše přátelství s Langeskov Skole
z dánského ostrova Fyn ❤.
Tentokrát nás přijel navštívit jejich robotický FLL tým
HumanTech, který je dánským šampionem v Robotgame.

NÁVŠTĚVA Z DÁNSKA

Sdílení zkušeností našich a
dánských studentů bylo
velmi zajímavé a inspirující! 

Kromě robotiky se naši hosté protáhli v tělocvičně a prohlédli si Jeseník. 

https://www.facebook.com/share/p/sHNSKy8bwTenGU1D/


EXKURZE VE FIRMÁCH BOLTJES INTERNATIONAL
A STRUNK CONNECT CZ

Děkujeme firmám Boltjes International a Strunk Connect CZ za pozvání, 
velmi zajímavé exkurze a čas, který věnovaly našim studentům. 

Těšíme se na další spolupráci!



DALŠÍM ABSOLVENTEM PROGRAMU MICROSOFT STC

se stal 
Adam Žák

Letošní maturant Adam Žák se
stal úspěšným absolventem
dvouletého výběrového
programu Studentské Trenérské
Centrum firmy Microsoft pro
středoškolské studenty. 

Adam úspěšně absolvoval program, vypracoval a obhájil svou
absolventskou práci a rozšířil tak dlouhou řadu absolventů STC z
naší školy. Blahopřejeme a přejeme hodně dalších úspěchů!

https://www.facebook.com/share/p/SLTmEgcR1jACnctr/


14. ROČNÍK ROBOTICKÉHO FESTIVALU ROBOJ

Náš letošní robotický 
festival RoBoJ 2024 se vyhoupl mezi
největší akce tohoto druhu v ČR. 
200 robotů, 253 účastníků z 5 krajů
ČR a z Polska, desítky studentů
gymnázia, mnoho našich absolventů
i učitelů. 
Ti všichni se podíleli na hladkém a
bezproblémovém chodu celé
organizačně náročné akce, zahrnující
11 různých disciplín pro Lego, VEX i
jiné roboty. 

Kromě pohárů na vítěze čekaly i hodnotné
ceny, pořízené za podpory Město Jeseník,
HWKitchen, Růžovka cz a.s., Agnis, sro. a
Gymnázium Jeseník. Bufík U Emila zase
všechny přihlášené soutěžící nakrmil.

BYL REKORDNÍ!

Každý z účastníků toužil po jednom z 33 krásných
originálních pohárů, které speciálně pro RoBoJ
vyrobili sponzoři, firmy Strunk Connect CZ a Boltjes
International. Děkujeme!

https://www.facebook.com/share/p/DyfDT43t3nXsMem9/


EXKURZE DO DOLNÍCH VÍTKOVIC



Robotické hrátky byly zahájeny
krátkým představením úspěchů
gymnázia na poli robotiky a pak se
žáci seznámili s robotickými
sadami mBot2 a jejich základním
ovládáním. Navíc zjistili, že slovo
ROBOT je českého původu. Také
se dozvěděli, že roboty, s nimiž
pracují, řídí mikropočítače, které
jsou 100krát výkonnější než
počítač, jenž řídil Apollo 11 při
přistání na Měsíci. Poté se s
hravou radostí pustili do
programování základních
kreativních pohybů a tónů hudby.
Následně pokročili k využití
ultrazvukových senzorů pro
hledání objektů roboty. Účastníci
také správně odpovídali na otázky
týkající se spojení ultrazvuku a
živočichů. Ve finále pak sestavili
vlastní programy, které právě s
využitím ultrazvukových senzorů
na robotech byly schopné řídit
roboty při zápasech v Sumo. S
neskrývaným nadšením žáci
poměřili síly a šikovnost svých
robotů přímo v malém Sumo
turnaji. Zdravá rivalita, ale hlavně
veselá atmosféra provázely
všechny souboje.

V rámci workshopu v biologii žáci
pozorovali pod mikroskopem své vlasy,
živé prvoky z předem připraveného
senného nálevu, lidské červené krvinky a
části těla hmyzu. Pod šesti mikroskopy
byly nachystány různé trvalé preparáty a
žáci se pokoušeli uhodnout, co právě
pozorují. Podle organizátorů byli moc
šikovní a tento workshop si velmi užili.

DÁ SE HRÁT SE ZKUMAVKAMI,
MIKROSKOPEM NEBO ROBOTY?

JASNĚ, ŽE DÁ. 



Hrátky s chemií byly velmi kreativní. Byly
využity školní soupravy „Chemie a světlo“
s cílem vytvořit modrotiskové obrázky.
Fotochemický modrotisk je jedna z
historicky nejstarších fotografických
technik, která poskytuje výrazně modré
obrazy. Téměř každý, kdo se s
fotochemickým modrotiskem setká
poprvé, je fascinován, jak světlo postupně
na fotocitlivém papíře vykresluje viditelný
obraz předlohy, např. negativu, a jak tento
obraz pak ustálením v čisté vodě získává
jasně modré finální zabarvení. Principem
této metody je tvorba berlínské modři
sloučením železnaté soli s červenou krevní
solí v místě, kde na fotocitlivý papír
dopadá světlo. Klasická forma modrotisku
spočívá v tom, že se papír potře vodným
roztokem fotocitlivé směsi, výsledný nátěr
se nechá uschnout a poté je papír pokryt
negativovou předlohou (žáci použili obraz
Mony Lisy, Tower Bridge, obraz Pražského
hradu, portrét T. G. Masaryka apod.). Tento
negativ se vystaví účinkům UV záření na
několik minut.Tam, kde světlo nestačilo
dopadnout na fotocitlivou plochu,
zůstávají původní chemikálie beze změny.
Vymýváním papíru pod tekoucí vlažnou
vodou se odstraní všechny rozpustné
složky a zůstane jen nerozpustný modrý
obraz. Žáci ze ZŠ si vyzkoušeli několik
negativů, připravili si obrázky, které si po
usušení hrdě odnesli domů.
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Co jsme si z celého týdne tedy
odnesli? No všichni minimálně
rýmu, ale taky řadu nových
zkušeností ať už z jízdy na kole, tak
i z vodáckého výcviku.

https://www.gymjes.cz/aktualita/ohlednuti-za-cyklovodackym-kurzem-septimy-a


Téměř stovka sportovců,
skoro 900 absolvovaných
pokusů, spousta fanoušků

a jako každým rokem
příjemná předvánoční

atmosféra. Tak to
vypadalo letos na již

 31. ročníku Vánoční laťky
Gymnázia Jeseník, který

proběhl ve čtvrtek 
21. prosince 2023.

VÁNOČNÍ LAŤKA PO TŘICÁTÉ PRVNÍ

https://www.gymjes.cz/aktualita/vanocni-latka-po-tricateprvni


3. ČESKOVESKÁ
 KOLOBĚŽKA

ATLETICKÝ POHÁR
 ROZHLASU

ŠPLHÁME NA MONT BLANC

V tomto školním roce proběhl již
18. roční soutěže ve šplhu pro NG

„Šplháme na Mont Blanc“.
Zvítězila třída KA v čase 73:05.
Rekordní tabulky vede také
kvarta, která navštěvovala

Gymnázium ve školním roce
2013/2014. Mezi jednotlivci v počtu
vyšplhaných tyčí zvítězili Viktorie

Žáková z SA (107 tyčí) a Radek John
z TA (122 tyčí). 

https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02q78bdLdb8umt6YZ4yE425iXEyb8knGPvdH4MCkfrDqfUEvUcboSc626LWNA49QREl


LYŽAŘSKÉ KURZY NA  ČERVENOHORSKÉM SEDLE   
A LÁZEŇSKÉM VRCHU 

ŠACHOVÝ ZLÍN

Univerzita Tomáše Bati ve Zlíně hostila pošesté
Mistrovství České republiky školních týmů v  šachu a naši
studenti ve složení Sára Tschuliková, Veronika
Ondráčková, Jan Cimburek a Martin Valíček u toho byli
celkem třikrát.

https://www.gymjes.cz/aktualita/lyzarsky-kurz-na-cervenohorskem-sedle


JESENICKÁ ŠEDESÁTKA UŽ PO JEDENAPADESÁTÉ



Mia Suchá získala titul Ámos
Olomouckého kraje 2024

  v anketě 
o nejoblíbenějšího učitele.



Toto ocenění Roman Chasák
obdržel za dlouhá léta své

obětavé práce a za nesčetné
množství úspěchů v oblasti

informatiky a robotiky. 



Mia Migalová nedala soupeřkám šanci, jako jediná topovala finálovou
cestu a má zlato ! Adéla Vaňková se nenechala zahanbit a získala stříbro. 

JESENICKÝ ŠNEČEK

ZLATO A STŘÍBRO Z ČESKÉHO POHÁRU LEZENÍ 
NA OBTÍŽNOST

https://www.facebook.com/OTOSPORTTEAMJESENIK/posts/pfbid02FnsqfY77VaVZAhCER6P1TaKnerg15kau7sKZuPpMYiCzNznUgvBFPkm55DvyTAZJl


20. ROČNÍK  
MEMORIÁLU

ŠTĚPÁNA
JAŠKY



ČESKOVESKÝ 
KROS

ŠTĚPÁN
KABOUREK ZLATÝ

NA ZLATÉM
CHLUMU

MČR V BĚHU NA KOLEČKOVÝCH
LYŽÍCH NADCHLO

https://www.gymjes.cz/aktualita/krosovou-sezonu-zakoncila-ceska-ves-a-nova-ves
https://www.gymjes.cz/aktualita/stepan-kabourek-zlaty-na-zlatem-chlumu


TÁHNEME ZA
JEDEN PROVAZ

3-členná družstva soutěžila v těchto
disciplínách: fyzická zdatnost, postřeh,
lanová dráha, zdravověda a hod na cíl.
 V I. kategorii (6. - 7. třída) naše
družstvo ve složení Elen Paszková,
Tobias Pastucha a David Mareček
dokázalo, že táhnou za jeden provaz a
zvítězilo!

Celková vítězka Českého poháru v lezení na obtížnost se jmenuje Mia Migalová.
Mia obsadila druhé místo na Mistrovství ČR v lezení na obtížnost v kategorii B (U16),  

nominovala se tak do reprezentace ČR a celkově v ČP zvítězila!!! 
Adéla Vaňková skončila na pěkném osmém místě.

ZNÁME CELKOVOU VÍTĚZKU ČESKÉHO POHÁRU



CO O NAŠEM DOD ŘÍKALI NÁVŠTĚVNÍCI?

https://www.gymjes.cz/aktualita/co-o-nasem-dni-otevrenych-dveri-rikali-navstevnici-jak-se-jim-libil
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ROZHOVOR S JONÁŠEM WORMEM

ROZHOVOR SE ŠTĚPÁNEM DVOŘÁKEM

ROZHOVOR S TOMÁŠEM NOVÁKEM  

https://www.youtube.com/watch?v=3p8zR79kupI
https://www.youtube.com/watch?v=Wo7iDDfY8ZM
https://www.youtube.com/watch?v=aNjQSlTQdTI
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fotografie

https://www.rajce.idnes.cz/gymjesples/album/maturitni-ples-gymjes-2024
https://www.youtube.com/watch?v=Wpk7kFFGVlY&cbrd=1




https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02GVpnh1Y63H8wcyp28Zq8ZdGrJmTxU2QDVEd48JNFHa1sHLi2Zp7T49n8U3bCUtFkl




https://www.facebook.com/gymjescz/posts/pfbid02GVpnh1Y63H8wcyp28Zq8ZdGrJmTxU2QDVEd48JNFHa1sHLi2Zp7T49n8U3bCUtFkl
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KDYŽ MAJÍ ŽÁCI ŘEDITELSKÉ VOLNO, UČITELÉ 
NEZAHÁLÍ A SBÍRAJÍ SPOLEČNÉ ZÁŽITKY
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GYMJES JE TAKÉ SPOUSTA  PŘÁTELSTVÍ:-)



DĚKUJEME VŠEM UČITELŮM, ŽÁKŮM I RODIČŮM 
ZA VYNIKAJÍCÍ PRÁCI V TOMTO ŠKOLNÍM ROCE, 

 PŘEJEME KRÁSNÉ PRÁZDNINY 
A TĚŠÍME SE NA VIDĚNOU PŘÍŠTÍ ŠKOLNÍ ROK.


